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Het bestuur is dit seizoen gestart met Ruud Brinkkemper, Arina Bonekamp, Jolanda Lucas, 

Otto Laan, Marcel Franke, Barry Holwerda en Yvonne van Dekken. Nadat Yvonne te kennen 

had gegeven te willen stoppen bij het bestuur zijn we op zoek gegaan naar een vervanger. 

Deze hebben we gevonden in Wessel Ferwerda. Tijdens de vergadering van 7 oktober a.s. 

zullen we de leden vragen zijn benoeming te bekrachtigen. 

Het bestuur heeft 10 maal vergaderd waarin allerlei zaken aan de orde kwamen. Hieronder 

de belangrijkste: 

 

Communicatie: 

Ed Reus heeft een communicatieplan geschreven. Daarmee is de communicatiecommissie 

aan het werk gegaan. Zo ontvangen de leden nu maandelijks een nieuwsbrief met een aantal 

vaste rubrieken. De bedoeling is dit nog verder uit te breiden. Ook worden de socials 

gerichter ingezet. Doel voor komend seizoen is de communicatie, zowel in- als extern verder 

te professionaliseren. Ook een belangrijk doel is meer exposure voor onze sponsoren. Alle 

sponsoren zijn dit jaar verrast met de Kerst. Ze hebben een fles wijn ontvangen met als 

etiket een teamfoto van het team dat ze sponsoren. Hier is heel enthousiast op gereageerd.  

 

Vertrouwenscontactpersonen: 

Wieneke en Nina zijn dit seizoen gestart als vertrouwenscontactpersonen. Halverwege het 

seizoen hebben zij met Ruud en Arina gesproken over het verder onder de aandacht 

brengen van hun rol. Dit moet opgepakt worden door het bestuur. Gelukkig zijn er dit jaar 

geen meldingen bij hun gedaan. 

 

Set-up Club 

De naam Superclub is aangepast naar Set-Up Club. In november heeft Allard aangegeven te 

willen stoppen als professional voor de Set-Up Club. Samen met Allard heeft het bestuur 

gezocht naar een vervanger. Deze hebben gevonden in Donny. Donny is gedurende de 

tweede helft van afgelopen seizoen ingewerkt door Allard en pakt zijn taken nu zelfstandig 

op. 

 

Uitbreiding de Drecht 

Tijdens de vorige ALV is er een impressie getoond van de uitbreiding van de Drecht. Helaas is 

het vanuit de kant van de gemeente op dit moment stil rond dit onderwerp. We hebben nog 

steeds goede hoop dat de uitbreiding volgend seizoen zal starten.  

 

Evenementen 

Er zijn dit jaar weer een paar leuke evenementen georganiseerd door de 

evenementencommissie. Ook werd de vrijwilligersavond weer georganiseerd. De 

evenementencommissie had een leuk programma in elkaar gezet met een gezellige pubquiz. 

Er werd weer fanatiek gestreden om de winst. Tijdens deze avond is Nienke Bonekamp 



benoemd tot vrijwilliger van het jaar. Dit vanwege haar inzet voor de 

communicatiecommissie en de uitrol van de nieuwe communicatiestrategie.   

 

Financiĕn 

De begroting gaaf helaas een negatief resultaat aan. Gelukkig sluiten we seizoen 2023-2024 

af met een positief resultaat. De opbrengst van de kantine en het Hemelvaarttoernooi 

dragen daar in grote mate aan bij.  

 

Afgelopen seizoen zijn er twee goed bezochte Algemene Ledenvergaderingen gehouden 

waarin we het beleid en verantwoording van het bestuur hebben gepresenteerd aan alle 

leden. Hartelijk dank voor jullie input. 

 

Ook willen wij als bestuur alle vrijwilligers heel hartelijk danken voor al hun inzet het 

afgelopen seizoen. Zonder jullie was Madjoe niet die sterke vereniging die het nu is.  

 

Arina Bonekamp 

Oktober 2024 

 


